
SULF/

Verksamhetsplan 20

Aktiviteter 

Mål för föreningens rekryteringsverksamhet (gärna konkreta och utvärderingsbara)

Rekrytering

Föreningens prioriteringar och mål i förhållande till SULF:s Vision 2030, kongressperiodens 
verksamhetsinriktning och verksamhetsplan.

Övergripande prioritering



SULF/

Aktiviteter 

Mål för föreningens opinionsbildning (gärna konkreta och utvärderingsbara)

Opinionsbildning

Aktiviteter 

Mål för föreningens medlemsvårdande verksamhet (gärna konkreta och utvärderingsbara)

Medlemsvård



SULF/

Aktiviteter 

Mål för föreningens styrelseinterna verksamhet (gärna konkreta och utvärderingsbara)

Styrelseintern verksamhet

Aktiviteter 

Beskriv mål för verksamheten (gärna konkreta och utvärderingsbara)
Övrig verksamhet



Budget 20
Kostnader förknippande med rekryterande, medlemsvårdande och 
opinionsbildande aktiviteter

Styrelseinterna aktiviteter

SULF/

Antal i styrelsen
Kostnad per styrelsemedlem

Summa för föreningens budget

Aktivitet Kostnad

Aktivitet Kostnad


	Din förenings/sektions namn: Högskolan Dalarna
	Årtal: 19
	Beskrivning av föreningens prioriteringar och övergripande mål: SULF-föreningen vid HDa kommer att prioritera arbetsmiljöfrågorna samt arbetet med att ta fram förslag på ett nytt arbetstidsavtal. Vi finner också att vi har stöd för det från våra medlemmar och är också i linje med de verksamhetsormåden som förbundet prioriterar under de kommande åren. Nedan redovisas svar som inkommit från medlemmar avs. vad vår SULF-förening bör  arbeta med under 2019.  Den första önskan är att ni fokuserar på lektorers forskningsmöjligheter. Vid andra lärosäten erbjuds lektorer 20-30 % av sin tjänst för detta. Jag tycker det är rimligt att vi också får det om man använder tiden till forskning. Hur ska man kunna behålla kompetensen om det är sämre villkor här än på andra ställen? Jag önskar också att det är ett jämlikt ersättningssystem för undervisning, exempelvis där undervisning i svenska ger samma faktor som motsvarande arbetsuppgifter i andra ämnen med seminarier och föreläsningar.  Bortsett från en allt mer tidspressad arbetssituation generellt och det faktum att lönenivåerna idag ofta medger högre lön från skolväsendet. Tre enkla punkter: 1.         Fysisk arbetsmiljö. Se nedan *2.         Arbetstid: 6-8 timmar för föreläsning för lärare som har ett moment första gången (i enlighet med principen som ger mindre för parallella sessioner)3.         Learn utgör ett stressrelaterat arbetsmiljöproblem eftersom det inte är anpassat till undervisning som den bedrivs.  * Lokalfrågorna är ju långsiktiga problem som kräver substantiella investeringar eller krav på fastighetsägare. I synnerhet är det tre saker jag tänker på: 1. Språkens rum är trånga, medan mediehusets delvis har kontorslandskapsliknande vilket inte ger arbetsro. 2. Att temperaturerna kommer inte över 18 grader under vinterhalvåret är ett direkt arbetsmiljöproblem (vilket har påtalats ett antal gånger under många år utan resultat). Jag antar att liknande problem finns på andra platser och att detta är ett symptom på bristande omsorg från fastighetsägarens sida. 3. Tillgången till salar är bitvis begränsad såväl för föreläsningar som grupphandledningar. 4. Salsfakturering borde upphöra eftersom det påför ett extra stressmoment. 5. Jag betraktar också stress som fysisk fråga i vissa fall: Den kognitiva splittring som ofta krävs när lärare ska sköta samtliga administrativa rutiner kring kurser, som inte sällan professionella assistenter gör mer tidseffektivt, när lärare hoppar mellan en mängd olika typer av kurser och uppgifter under en och samma dag, under påtvingade former utan att det är under egen kontroll, leder till hjärnstress. Allt fler verkar det som drabbas också på högskolan av utmattningssyndrom och det kan inte tacklas genom samtal och frukt, när roten ligger i arbetssituationen som ålagts uppifrån. (Detta syns tydligt på kollegor.)  Jag ”tycker” att det saknas en öppen diskussion mellan arbetstagare och arbetsgivare om utbrändhet på vår arbetsplats. Jag skulle vilja, för både verksamhetens och medarbetarnas skull, att en sådan öppen dialog inleddes, en sådan dialog borde föregås av en utbildningsinsats där alla parter ingår, vilken sedan bildar en bas för att kunna fatta beslut som skyddar verksamhet och medarbetare från risker. Det finns beräkningar på vad utbrändhet kostar en normal organisation som kan tillämpas, det går alltså i regel att räkna hem vinster med ett förebyggande arbete.  Det borde finnas tillgänglig statistik hos Previa om i vilken utsträckning Hda har personal som är diagnosticerad som utbränd vilken facket borde kunna ta del av och använda som grund för ett ställningstagande om frågan överhuvudtaget är motiverad att ta upp i dialog med arbetsgivaren.  
	Rekryteringsmål: Under 2018 ska vi fortsätta med att synliggöra SULF-föreningen på Högskolan Dalarna. Det långsiktiga målet är att SULF ska uppfattas som det självklara valet för universitetslärare, forskare och doktorander för att på så vis öka antalet medlemmar. Antalet SULF-medlemmar ökar också på HDa såsom nedan siffror anger (i parentes anges antalet dubbelanslutna).  2018-02-07         2017-02-07         2016-02-01         2015-02-19         2014-02-08         2013-02-15         2012-02-29199(48)         179(52)         184 (59)         177 (53)         176 (40)         167 (39)         152 (50)           
	Rekryterande aktiviteter: 1. Sprida informationsmaterial om SULF under hela året och särskilt till doktorander. 2. Gå runt med fikavagn på SULF-dagen och sprida information om SULF. 3. Bjuda in icke-medlemmar till lunchseminarium på SULF-dagen. 4. Förlägga lunchseminariet på SULF-dagen till Borlänge.  5. Presentera SULF vid de introduktionsträffar för nyanställd personal som anordnas av arbetsgivaren höst och vår.  
	Medlemsvård mål: Målet under det kommande året är att:  - uppmärksamma de frågor som våra medlemmar pekat på som viktiga (se ovan Övergripande prioriteringar) - ta upp dessa frågor till diskussion på lunchseminarium- tillse att Saco-S föreningen involveras i hanteringen av dessa frågor - höra efter på årsmötet i mars om det finns ytterligare idéer medlemmarna vill att vi driver/uppmärksammar - hålla medlemmarna informerade om våra aktiviteter 
	Medlemsvård aktiviteter: - Årsmöte i mars i Falun. - Lunchseminarium i Falun och Borlänge på temat "Presentation av enkätundersökning vid Högskolan Dalarna om lärares inställning till och upplevelser av tjänsteplaneringsprocessen".  - Gå runt med fikavagn i Borlänge och Falun på SULF-dagen och prata med medlemmar. - Lunchseminarium i Borlänge på SULF-dagen på temat "Ett nytt arbetstidsavtal för lärare vid Högskolan Dalarna"- Lunchföreläsning i november i Falun på temat "Rättigheter och skyldigheter för dig som är doktorand” - Ha kontinuerlig kontakt med Saco-S föreningen. - Skicka information till medlemmarna varannan månad under terminstid (april, juni, sept, november, februari).  - Arbeta fram ett förslag på nytt arbetstidsavtal. 
	Opinionsbildning mål: 
	Opinionsbildning aktiviteter: Löpande sprida kunskap om de fyra förutsättningarna som föreningens styrelse har identifierat som viktiga i arbetet med att utveckla Högskolan Dalarna (se nedan). Under 2018 publicerades dessa i en debattartikel och artikeln spreds under SULF-dagen. Under 2019 ska de vidareutvecklas och sammanställas in en brochyr.  - Anställ de allra bästa- Gör det möjligt att fokusera på kärnuppgifterna forskning och utbildning- Erkänn lärare och forskare som experter på forskning och utbildning- Ge lärare och forskare förutsättningar att fortsätta att vara bra  
	Styrelseinterna mål: Målet är att samtliga i styrelsen har kompetens och "insatthet" i vad som är SULF-föreningens roll samt arbetar för att uppnå verksamhetsmålen för 2018. Aktiviteter:  - Ledamöter ska delta i kurser och konferenser som anordnas på central nivå.      - Styrelsen ska sammanträda vid fem tillfällen: konstituerande möte äger rum i slutet av mars. På detta möte ska bland annat följande behandlas: val av vice ordförande, val av sekreterare, information och diskussion om styrelsens verksamhet och SULF-föreningens roll. Övriga möten äger rum i maj/juni, september, november, januari. 
	Styrelseinterna aktiviteter: 
	Övriga verksamhetsmål: 
	Övriga aktiviteter: 
	Aktivitetspost1: Årsmöte i Falun med smörgås/dryck
	Kostnad: 2500
	Aktivitetspost2: Lunchseminarium i Falun och Borlänge med smörgås/dryck "Presentation av enkätundersökning vid Högskolan Dalarna om lärares inställning till och upplevelser av tjänsteplaneringsprocessen"
	Kostnad2: 5000
	Aktivitetspost3: Lunchseminarium med smörgås/dryck i Borlänge på SULF-dagen "Ett nytt arbetstidsavtal för lärare vid Högskolan Dalarna"
	Aktivitetspost4: Fikavagn i Borlänge och Falun på SULF-dagen 
	Aktivitetspost5: Lunchseminarium med smörgås/dryck i Falun "Rättigheter och skyldigheter för dig som är doktorand” 
	Aktivitetspost6: 
	Kostnad6: 
	Aktivitetspost7: 
	Kostnad7: 
	Aktivitetspost8: 
	Kostnad8: 
	Aktivitetspost9: 
	Kostnad9: 
	Aktivitetspost10: 
	Kostnad10: 
	Aktivitetspost11: 
	Aktivitetspost12: 
	Aktivitetspost13: 
	Aktivitetspost14: 
	Kostnad11: 
	Kostnad12: 
	Kostnad13: 
	Kostnad14: 
	Aktivitetspost15: Fika i samband med styrelsemöten, avtackningar och andra mindre kostnader
	Aktivitetspost16: 
	Kostnad21: 1500
	Kostnad22: 
	Aktivitetspost17: 
	Kostnad23: 
	Aktivitetspost18: 
	Kostnad24: 
	Aktivitetspost19: 
	Kostnad25: 
	Aktivitetspost20: 
	Kostnad26: 
	Aktivitetspost21: 
	Kostnad27: 
	Summa för föreningens budget: 17000
	Styrelseantal: 5
	Kostnad per styrelsemedlem: 300
	Kostnad3: 2500
	Kostnad4: 3000
	Kostnad5: 2500


